


In eerdere gesprekken van de gemeente Zoeterwoude en onze stichting met de voormalig 

gedeputeerde van de provincie Zuid-Holland, mevrouw I.G.M. de Bondt, hebben wij al gepleit voor het 

gebruik van stil asfalt. Wij zijn er nog steeds van overtuigd dat het gebruik hiervan de geluidsoverlast 

(mogelijk substantieel) zal beperken. 

Om budgettaire redenen was het helaas, aldus de voormalig gedeputeerde, niet mogelijk om dit 

tijdens het groot onderhoud van de N206 in 2014 te realiseren. 

Wij zien het gebruik hiervan (eventueel alleen op het traject langs de aarden wal ter hoogte van 

Zoeterwoude-dorp) nog steeds als adequate oplossing om het de geluidsoverlast van het 

(toegenomen) gemotoriseerde verkeer te verminderen. 

Samengevat verzoeken wij u, evenals het college van B&W van de gemeente Zoeterwoude, in het 

Actieplan Geluid 2018-2023 bijzondere aandacht te besteden aan de geluidsbelasting van de N206 ter 

hoogte van Zoeterwoude-dorp en deze locatie op te nemen in het actieplan. 

Een afschrift van deze brief zenden wij heden aan het college van burgemeester en wethouders van 

de gemeente Zoeterwoude. 

J. van Polanen

voorzitter
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